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PROTOKOLL	  
från	  

STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
 

Tid:  måndag den 10 december 2012, 18.30–21.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande  

Klas Bovin 

Anders Thorén  

Sandy Lind  

Elisabet Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

   Bertil Rolf  
 
Frånvarande:  Carl-Erik Spelmans 
  Karin Nakamura Lindholm 
	   	   Jens Jenslin	  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  8	  november	  2012	  
	   Under	  §3,	  F,	  i	  föregående	  protokoll	  står	  det	  ”ämnen	  som	  diskuterades	  på	  
	   styrelsemötet”.	  Rätt	  formulering	  ska	  vara	  ”ämnen	  som	  diskuterades	  på	  
	   strategimötet”.	  	  
	  
§3	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan	  
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	   Anders	  beställer	  tullingekommun.se	  under	  morgondagen.	  	  
	  

b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Konstaterades	  att	  vi	  får	  stort	  utrymme	  i	  ”Mitt	  i”.	  Därför	  behöver	  vi	  inte	  annonsera	  i	  
detta	  skede.	  
	  
Helena	  Isaksson	  har	  skickat	  in	  en	  insändare	  till	  Mitt	  i.	  Texten	  handlar	  om	  att	  vård-‐	  och	  
omsorgsförvaltningen	  i	  åratal	  har	  präglats	  av	  skyhöga	  underskott,	  chefer	  med	  fel	  
kompetens,	  verklighetsfrämmande	  ekonomiska	  prognoser	  mm.	  Varje	  hemtjänsttagare	  
träffar	  i	  snitt	  17,3	  olika	  personal	  under	  14	  dagar.	  I	  Huddinge	  kommun	  är	  motsvarande	  
siffra	  nästan	  hälften	  (9,6	  olika	  personal).	  	  
	  
Botkyrka	  har	  dessutom	  de	  absolut	  högsta	  kostnaderna	  för	  hemtjänsten	  på	  hela	  
Södertörn	  –	  164.595	  kronor	  per	  hemtjänsttagare	  och	  år.	  PWC	  fick	  ett	  uppdrag	  att	  göra	  
förvaltningens	  budget	  för	  år	  2011	  och	  fakturerade	  kommunen	  800.000	  kronor	  ex	  
moms	  för	  detta.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  ug,	  	  

	   Klas	  redogjorde	  för	  situationen,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	   Klas	  betonade	  att	  det	  handlar	  om	  två	  parallella	  processer	  2014,	  dels	  TuP	  i	  KF	  och	  
	   dels	  folkomröstningen.	  	  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  
	   Fanns	  inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  

e) Tullinge	  kommun	  gruppen	  
	   Tom	  fortsätter	  sitt	  arbete.	  	  
	  

f) ”Ja-‐kampanj/strategi”	   	   	  
Diskuterade	  angående	  hur	  hårt	  ska	  TuP	  gå	  fram	  i	  olika	  frågor.	  	   	  
	  
Vi	  måste	  börja	  samla	  fakta.	  En	  annan	  idé	  som	  diskuterades	  är	  att	  ta	  experthjälp	  från	  
Skattebetalarnas	  riksförbund	  igen	  och	  även	  SKL,	  samt	  kanske	  någon	  
Högskola/Universitet	  som	  kan	  ta	  det	  som	  examensjobb	  att	  utarbeta	  en	  "ekonomisk	  
alternativplan"	  för	  Tullinge.	  Argumenten	  finns	  redan	  -‐	  nu	  är	  det	  visa	  upp	  fakta	  på	  rätt	  
sätt.	  Om	  vi	  kan	  påvisa	  med	  kronor	  och	  ören	  hur	  Botkyrka	  misskött	  Tullinge	  så	  kan	  man	  
påvisa	  med	  fakta	  hur	  andra	  kommuner	  gjort	  för	  att	  hitta	  vinster	  i	  småskalighet	  och	  
effektivitet.	  	  
	  
Retoriken	  är	  viktig	  och	  den	  som	  kan	  låta	  mest	  seriös	  har	  mycket	  att	  vinna.	  Därför	  bör	  
vi	  redan	  nu	  undersöka	  möjligheterna	  för	  mediaträning.	  	  
	  

	   Klas	  delade	  ut	  ett	  papper:	  ”Funderingar	  om	  strategi	  och	  prioriteringar	  2013-‐2014.	  Och	  
	   hur	  ska	  vi	  nu	  gå	  till	  väga	  för	  att	  få	  Tullingebornas	  ”alla”	  röster?”.	  	  
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Annat	  som	  diskuterades	  var	  följande:	  	  
• Partiprogram	  inför	  valet.	  Tydliggöra	  vad	  TuP	  står	  för.	  Den	  demokratiska	  

vinsten	  är	  huvudargumentet.	  	  
• Vi	  måste	  både	  få	  ett	  bra	  stöd	  i	  kommunalvalet	  samt	  ett	  starkt	  stöd	  i	  

folkomröstningen.	  Väljare	  som	  inte	  är	  positiva	  till	  TuP	  ska	  kunna	  rösta	  JA	  i	  
folkomröstningen.	  	  

• Vi	  är	  det	  enda	  partiet	  som	  driver	  frågan	  om	  en	  egen	  kommun	  –	  det	  är	  ett	  
starkt	  argument	  i	  kommunvalet.	  	  

• Yngre	  personer	  bör	  lyftas	  fram.	  
• Vi	  måste	  få	  en	  djupare	  kunskap	  i	  ekonomi	  för	  att	  kunna	  ta	  debatten.	  	  
• ”Studiebesök”,	  träffa	  företagare	  i	  Tullinge	  mm	  är	  viktigt.	  	  
• Vi	  måste	  bemöta	  ekonomin	  och	  påståendet	  om	  att	  vi	  är	  osolidariska	  samt	  visa	  

att	  vi	  är	  mer	  än	  tillräckligt	  stora	  för	  att	  bilda	  en	  egen	  kommun.	  
	  
	   Beslutades	  att	  följade	  ska	  göras:	  

• Carl	  och	  Anders	  ska	  träffa	  alla	  nämndledamöter	  för	  att	  göra	  en	  
sammanfattning	  av	  	   läget.	  Vad	  är	  brister?	  Vad	  kan	  vi	  göra	  bättre?	  	  

• Ta	  fram	  ett	  schema	  för	  alla	  aktiviteter	  (Carl)	  
• Utkast	  till	  strategiplan,	  kommunikationsplan	  och	  aktivitetsplan/tidsplan	  (Carl	  

och	  Elisabet).	  
• Planera	  för	  utskick	  i	  januari-‐februari.	  	  
• Riskanalyser	  (SWOT)	  (Sandy).	  

	  
§4	   Rapport	  från	  julmarknad	  24	  november	  
	   Sandy	  rapporterade	  från	  marknaden	  som	  blev	  mycket	  lyckad.	  	  	  
	  
§5	   Rapport	  från	  fest	  den	  24	  november	  	  
	   Festen	  blev	  uppskattad.	  Sång	  och	  tipspromenad	  var	  populära	  inslag.	  	  
	  
§6	   Rapport	  från	  dialogforum	  
	   Tullinge	  dialogforum	  hade	  möte	  om	  seniorfrågor	  den	  27	  november	  på	  Akvarellens	  
	   restaurang.	  Det	  var	  ganska	  välbesökt	  med	  ett	  40-‐tal	  personer.	  Som	  vanligt	  var	  det	  
	   grupparbete	  som	  redovisades	  muntligt	  och	  på	  post-‐it-‐lappar	  som	  sattes	  upp.	  
	  
§7	   Rapport	  från	  valnämndens	  sammanträde	  
	   Den	  4	  december	  sammanträde	  valnämnden	  för	  att	  förbereda	  beslut	  angående	  
	   folkomröstning	  om	  kommundelning.	  TuP	  delar	  uppfattningen	  om	  att	  en	  
	   folkomröstning	  bör	  genomförs	  i	  samband	  med	  de	  allmänna	  valen	  den	  andra	  söndagen	  
	   i	  september	  2014.	  
	  
	   Vi	  ställde	  oss	  bakom	  samtliga	  punkter	  i	  ordförandeförslaget	  förutom	  punkt	  fyra	  och	  
	   fem	  som	  handlar	  om	  frågeformulering	  och	  svarsalternativ.	  Bertil	  argumenterade	  för	  
	   att	  valsedlar	  skall	  vara	  så	  kortfattade,	  lättförståeliga	  och	  neutrala	  som	  möjligt.	  Man	  
	   bör	  alltså	  undvika	  ”laddade”	  eller	  ”ledande”	  ord.	  Dessutom	  påpekade	  Bertil	  vikten	  av	  
	   att	  valsedlarna	  utformas	  så	  att	  den	  fråga	  som	  väckts	  genom	  folkinitiativet	  också	  
	   besvaras	  vid	  omröstningen.	  Tyvärr	  gick	  valnämnden	  på	  majoritetens	  linje.	  Frågan	  
	   återkommer	  dock	  på	  kommunstyrelsen	  i	  januari.	  
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	   Anders	  tillskriver	  Katarina	  för	  att	  få	  till	  stånd	  ett	  möte	  om	  frågeformuleringarna.	  Carl	  
	   skriver	  till	  professor	  Tommy	  Möller	  (valforskare)	  för	  att	  få	  hans	  åsikt	  i	  frågan.	  Carl	  
	   försöker	  även	  gräva	  fram	  valsedlarna	  som	  användes	  när	  Salem	  blev	  egen	  kommun.	  	  
	  
§8	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  informerade	  om	  senaste	  nytt.	  Bland	  annat	  planerar	  majoriteten	  att	  införa	  rådslag.	  
	   På	  kommunfullmäktiges	  novembersammanträde	  avhandlades	  ettårsplanen.	  	  
	   Ett	  antal	  nya	  motioner	  och	  interpellationer	  förbereds	  av	  Carl.	  
	  
§9	  	   Hantering	  av	  kvitton	  mm	  
	   Klas	  vill	  ha	  eventuella	  kvitton	  innan	  året	  är	  slut.	  
	   	  
	   Camilla	  har	  varit	  tjänstledig	  en	  dag	  och	  vill	  ha	  ersättning	  för	  detta.	  Beslutades	  att	  vi	  går	  
	   efter	  kommunens	  regelverk	  vid	  sådana	  utbetalningar.	  
	  
§10	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   	  
§11	   Nästa	  möte/	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  torsdagen	  den	  10	  januari	  2012	  klockan	  18.30.	  	  
 
 

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	  

	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  	  

	   	   	   	  
	   	   	  


